

- b) Une requête du guide de l'Hôtel de Ville, demandant un insigne d'agent de Police;
- c) Un extrait des minutes de la Commission d'Hygiène et de Statistiques, demandant un classeur pour le service de l'inspection des Aliments.

"GAZETTE MUNICIPALE"

7.—Est différé à la prochaine assemblée un extrait des minutes du Conseil (6 juillet), posant à cette Commission certaines questions au sujet de M. Clifford Smith, assistant-rédacteur de la *Gazette Municipale*.

BIBLIOTHÈQUE CIVIQUE

8.—Est référée à la sous-commission de la Bibliothèque une lettre du bibliothécaire de Ste-Cunégonde, recommandant de faire relier certains ouvrages.

IMPRESSIONS ET PAPETERIE

9.—Est référée à la sous-commission de la Papeterie et des Impressions une requête de M. A.-P. Pigeon, demandant que certaines annonces de la Ville soient publiées dans le *Bulletin*.

Ajournement.

L. de MONTIGNY,

Secrétaire.

CONSEIL MUNICIPAL

ASSEMBLÉE MENSUELLE DU 13 JUILLET

ORDRE DU JOUR.

REGLEMENTS

- 3^{me} lecture d'un règlement abrogeant le règlement No. 299 *re pain*. (Martin, M.) (17 *Fev* — *imprimé*.)
- 1^{re}, 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement à l'effet d'établir un fonds de pension pour les employés municipaux. (Gadbois.) (21 *Fév.*)
- 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement à l'effet d'établir une bibliothèque publique. (Mercier.) (21 *Fév.* — *imprimé*.)
- 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement *re* bibliothèque technique. (Lévy.) (2 *Mars.* — *imprimé*.)
- 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement amendement le règlement No. 260 *re* édifices. (Leclaire.) (2 *Mars.* — *imprimé*.)
- 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement amendement le règlement No. 344 *re* entretien des trottoirs pendant l'hiver. (Lavallée.) (2 *Mars.* — *imprimé*.)

AVIS DE MOTIONS

- Carter.* — Pour nommer un agent qui sera chargé de faire les achats en général. (23 *Mars.*)
- Carter.* — *Re* enquête sur l'administration du département de Police. (21 *Avril.*)
- Ward.* — Pour abroger résolution *re* gages et heures de travail des journaliers. (27 *Avril.*)
- Martin, M.* — Pour amender la règle No. 122. 18 (*Mai.*)

REGLEMENT

- 1^{ère}, 2^{ème} et 3^{ème} lectures d'un règlement au sujet de l'enlèvement de la neige, par la Compagnie des Tramways. (L.-A. Lapointe.) (23 *Mars.*)

AVIS DE MOTIONS

- Dagenais* — Pour mettre les Inspecteurs du service de l'Incinération sous le contrôle de la Commission d'Hygiène. (26 *Mai.*)
- Martin, M.* — Pour abroger résolution *re* 3^{ème} lecture du règlement concernant le pain. (1^{er} *Juin.*)

REGLEMENTS.

- 1^{re}, 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement amendement et codifiant les règlements relatifs à l'hygiène. (*Dagenais.*) (9 *Mars.*)
- 1^{re}, 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement amendement le règlement No. 50 concernant les voitures. (*Proulx.*) (23 *Mars.*)

b) A petition from the City Hay Guide asking for a City constable's badge;

c) An extract from the minutes of the Hygiene and Statistics Committee asking for a filing card for the Food inspector.

"MUNICIPAL GAZETTE"

7.—An extract from the minutes of Council (July 6th), putting certain questions to this Committee anent Mr. Clifford Smith, asst. editor of the *Municipal Gazette*, was deferred until next meeting.

CIVIC LIBRARY

8.—A letter from the librarian of Ste. Cunégonde, recommending that certain works be bound, was referred to the Library sub-committee.

PRINTING AND STATIONERY.

9.—A petition from Mr. A. P. Pigeon, asking that certain advertisements be published in the *Bulletin* was referred to the sub-committee on Printing and Stationery.

Adjourned.

L. de MONTIGNY,
Secretary.

CITY COUNCIL

SPECIAL MEETING, 13th OF JULY

ORDER OF THE DAY.

BY-LAWS

- 3rd reading of a by-law to repeal by-law No. 299 *re* bread. (M. Martin). (17th *Feb* — *printed*.)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to establish a civic pension fund. (Gadbois). (21st *Feb*.)
- 2nd and 3rd reading of a by-law for the establishment of a public library. (Mercier). (21st *Feb* — *printed*.)
- 2nd and 3rd reading of a by-law *re* technical library. (Lévy). (2nd *March* — *printed*.)
- 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 260 *re* buildings. (Leclaire). (2nd *March.* — *printed*.)
- 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 344 *re* care of sidewalks during winter. (Lavallée). (2nd *March* — *printed*.)

MOTIONS

- Carter.* — To appoint a general purchasing agent. (23rd *March.*)
- Carter.* — *Re* Police investigation. (21st *April.*)
- Ward.* — To repeal resolution *re* wages and working hours of laborers. (27th *April.*)
- Martin, M.* — To amend Rule 122. (18th *May.*)

BY-LAW

- 1st, 2nd and 3rd reading of a by law anent the removal of snow, etc., by Montreal St. Ry. (L. A. Lapointe.) (23rd *March.*)

NOTICES OF MOTIONS

- Dagenais* — To place the inspectors of the Incineration Department under the control of the Hygiene Committee. (26th *May.*)
- Martin, M.* — To repeal resolution *re* third reading of by law concerning bread. (1st *June.*)

BY-LAWS

- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend and codify the by-laws concerning health. (*Dagenais.*) (9th *March.*)
- 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 50 concerning vehicles. (*Proulx.*) (23rd *March.*)